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Tisztelt Képviselő-testület! 
 
Az elmúlt év decembere –magában foglalva- az adventi ünnepkört a 
hagyományokhoz hűen szépen lezajlott. (idősek karácsonya, falusi advent, iskolai 
karácsony és fogadás). 
A polgármesteri hivatal január 6-án kezdte meg a munkát. 
 
Megkezdődött a 2020-as költségvetés előkészítése. Ez a legfontosabb feladat így év 
elején, hiszen számba kell venni működési kötelezettségeinket, fejlesztési 
lehetőségeinket annak érdekében, hogy a testület elé I. olvasatban olyan anyag 
kerüljön, melyből kiindulva biztosított a széles rálátás, ennek köszönhetően a 
költségvetés előkészítése.  
Az idei év költségvetését –az elmúlt időszak komoly fejlesztéseinek köszönhetően- 
kellő visszafogottsággal, átgondolással kell összeállítanunk, melyről külön 
napirendben tárgyalunk majd. 
 
Január 18-án tartottuk Doni megemlékezésünket a református templomban, mely a 
helyi vonatkozású családi tragédiák megidézésével igazán egyedi volt. Az érintett 
családok leszármazottjait külön meghívóban szólítottuk meg. A hagyományőrző 
katonák 60 fővel vettek részt.  
 
A Dunatakarék felszabadult helyiségével kapcsolatos elképzelésekről a bank 
vezetőivel tárgyaltam. Mind az eladás, mind a bérbeadás szerepel elképzeléseik 
között.  
 
Január 20-án rendkívüli ülés keretében mutatták be a tervezők a leendő bölcsőde 
terveit. A kétség kívül szép és a faluképbe illeszkedő tervek elismerése mellett 
komoly dilemmaként merült fel, hogy a majdan rendelkezésre álló pályázati forrás 
elegendő lesz-e az épület megépítésére.  
 
Örömmel tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy a 2017-ben beadott útfelújítási 
pályázat, amit átkértünk a papphegyi út felújítására (A macskahegyi út felújítására 
két nyertes pályázatunk volt, melyből egyiket átkértük. A héten értesítettek minket 
arról, hogy a pályázatban foglaltaknak megfelelően az elnyert összeg arányos része, 
hamarosan kiutalásra kerül.) 
 
A záportározó kiépítésére benyújtott pályázat, a megépítéshez szükséges területi 
kérdések előkészítésének fázisánál tart. 



A napokban megkezdődik az erdei iskola és a volt szolgálati lakás felújítása. 
Mindkettő pályázati forrással megtámogatott. Az erdei iskolára a Gyarmatpusztai 
MTTSz pályázott, önkormányzati támogatással, megállapodás keretében, az utóbbi 
önkormányzati pályázat. (részletek a költségvetésről szóló napirendnél). 
  
A sportcsarnoknál elhelyezett jégpálya idén nem aratott olyan sikert, mint a tavalyi 
évben. Elképzelhető, hogy a színpad előtti elhelyezés szerencsésebb volt, 
ugyanakkor az iskola és óvoda közelsége ellenére alig-alig kihasznált. Javaslom, 
hogy a jövő évi költségvetésben ne szerepeltessük, gondoljuk meg a kétévenkénti 
lehetőséget. 
 
A Bakó család házvásárlására a falu adakozó polgáraitól – ez idáig -  több, mint 2,5 
Ft gyűlt össze. Az önkormányzat segítő szándékát nehezíti, hogy kölcsön nyújtására 
önkormányzat esetében nincs lehetőség, csakúgy, mint nagy összegű támogatás 
nyújtására, mely ilyen esetben hathatós segítséget jelentene.  
Tovább kell keresnünk tehát annak lehetőségét, amely ilyen esetben az 
önkormányzatnak szabályos mozgásteret biztosíthat. A megoldás körvonalazódik. A 
tulajdonossal egyeztettem.  
Szeretném megjegyezni, hogy Dr. Nyírán Gergely ügyvéd, Demokrata címmel 
megjelentetett újságjában az alábbiakat írta: „Az Önkormányzat elzárkózott az 5 
millió forint lakásvásárlási kölcsön folyósításától. Ekkor kezdett adománygyűjtésbe a 
Gyermelyi Vöröskereszt.” 
Amit leírt nem igaz. Az adománygyűjtés az önkormányzattól függetlenül indult. Ezen 
kívül ügyvédként tisztában kellene lennie annak jogszabályi hátterével, melynek 
értelmében az önkormányzat kölcsönt nem nyújthat. Miután semmilyen döntést nem 
kommunikáltunk, mivel nem is döntöttünk, érthetetlen, hogy az információt az ügyvéd 
úr honnan, milyen forrásból szerezte.  
 
Határozati javaslat: 
 
Gyermely Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a két ülés között történt 
legfontosabb eseményekről és a jövőbeni rövidtávú tervekről szóló beszámolót 
elfogadja. 
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